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Geacht college, 

Het is voor een ieder zichtbaar dat de natuur het moeilijk heeft en met name de 
dramatische afname van biodiversiteit, wat zich uit in een achteruitgang van 
soortenrijkdom voor zowel flora als fauna. 
Ecosystemen en soortenrijkdom zorgen bijvoorbeeld voor een betere kwaliteit van onze 
leefomgeving en de bestuiving van (landbouw) gewassen. 
Het voorjaar is een zeer belangrijk jaargetijde voor het uitlopen van de flora, zo ook voor 
de bermen in onze gemeente.

Het gemeentelijk groen is een sterke drager van onze flora/fauna en belangrijk in de 
bevordering van biodiversiteit.  Helaas is het voor het derde jaar op rij dat we een zeer 
droog voorjaar beleven. Toch zien wij op gezette tijden( 1x in de week of om de week)de 
maaimachines door de dorpen rijden die de enkele grassprieten en andere 
voorjaarsbloemen vakkundig kortwiekt. Hoewel er onlangs een week niet is gemaaid i.v.m 
de droogte is dat niet afdoende voor het herstel.

Maar er zijn inwoners in onze gemeente die trachten een kleurrijke berm te creëren door 
het inzaaien van bloemen of de natuurlijke vegetatie koesteren. Een klein paradijsje voor 
vlinders en bijen. En hoewel de gemeente zich inspant om zoveel mogelijk maatwerk te 
leveren door stukken berm niet te maaien of opnieuw in te zaaien, gaat er helaas nog wel 
eens wat mis omdat er delen van het werk wordt uitbesteed aan een aannemer. 

De fractie van GroenLinks begrijpt dat men de afgesproken klus klaart en naar best 
mogelijke inzet. Toch vragen wij ons af of we niet tot een herziening van het gemeentelijk 
maaibeleid moeten komen. In tijden van droogte is het o.i onnodig dat de maaimachines 
hun rondes doen en liggen er op dit gebied veel onbenutte kansen die de biodiversiteit 
kunnen bevorderen. En niet onbelangrijk: we verminderen de uitstoot van uitlaatgassen en 
dragen wij bij aan het karakteristieke landschap van onze gemeente die als toeristische 
trekpleister voor fiets-en -natuurliefhebbers zeer aantrekkelijk is.

 De GroenLinks fractie heeft daarom de volgende vragen:
1. Bent u het met ons eens dat ten tijde van aanhoudende droogte de maai- frequentie 
teruggeschroefd kan worden?
2. Deelt u onze opvatting dat bloemrijke bermen bijdragen aan een betere habitat voor    
bijen, vlinders en andere insecten?
3. En dat de gemeente bij uitstek een belangrijke drager is in het bevorderen van de 
biodiversiteit?



4. Kunt u aangeven welke maatregelen er nu worden gedaan door de gemeente Tynaarlo 
om de biodiversiteit te bevorderen?
5. Bent u bereid om beleid te ontwikkelen waarin grasbermen omgezet kunnen worden in 
een gevarieerde beplanting die geschikt zijn voor de bevordering  van de biodiversiteit?
6. En inwoners en aanwonenden hier actief bij te betrekken?

namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 

Stien Veenstra. 


